
 
Verslag Jeugdgemeenteraad Bergeijk  
 
 
Datum:  15 april 2021 
 
 
Aanwezig:  Saar Segers, Marijn Bergwerff, Eliza Molenaar, Tije van Dijk, Pien Groenen, 

Lonneke Heesemans, Emme Smolders, Kris van Herpen, Loek van Kruijs-
dijk, Joos d’Haens, Timo Bockting, Loek van Kruijsdijk, Fabian van Os, Thijs 
Willems, Elise Houbraken, Lena Theuws (Jeugdraadsleden) 

 
Marko van Dalen (locoburgemeester /voorzitter), Tessie van Beek, Lilian 
Portheine, Geert Antonis, Lindy Wijnen (begeleiders),  
Stephan Vink (plv. griffier), Peter Smolders (gemeente Bergeijk)  

 
Afwezig: Naomi van Casteren, Guus Kennis, Mea Burgmans 

 
 
 
1.  Welkom en opening  

De vergadering wordt geopend en alle jeugdraadsleden worden welkom geheten door loco-
burgemeester en voorzitter van de vergadering, Marko van Dalen.  

 
2. Vaststellen agenda 
 De agenda komt aan de orde en deze wordt unaniem vastgesteld.  
  
3. Mededelingen  

De voorzitter geeft aan dat Naomi van Casteren, Guus Kennis, Mea Burgmans helaas niet 
bij deze vergadering aanwezig kunnen zijn. Verder zijn er geen mededelingen.  

 
4.  Huisvesting basisonderwijs - schoolpleinen 

Aanwezig bij deze vergadering is de heer Peter Smolders, beleidsmedewerker bij de   
gemeente Bergeijk. De heer Smolders geeft een presentatie over / toelichting op het Inte-
graal Huisvestingplan Onderwijs (IHP Onderwijs). Ingezoomd wordt daarbij op de   
buitenschoolpleinen.  
 
Hierna schorst de voorzitter de vergadering voor 10 minuten, waarbij de jeugdgemeente-
raadsleden de mogelijkheid krijgen om, met behulp van de begeleiders uit de gemeente-
raad, voor hun eigen school/buitenschoolplein op te schrijven wat er nu al goed is en wat er 
eventueel beter kan en/of ontbreekt.  
 
Vervolgens wordt door de jeugdgemeenteraadsleden een terugkoppeling gegeven per 
school. De Jeugdraadsleden gaven voornamelijk aan dat er op de meeste schoolpleinen te 
weinig groen (bomen, struiken, planten) en schaduw is. Ook wordt het idee van een drink-
fontein op het schoolplein aangedragen en wordt aandacht gevraagd voor de beruchte ei-
kenprocessierups die soms vrij dichtbij de schoolpleinen opduikt. De heer Smolders geeft 
aan dat hij blij is met de inbreng van de jeugdgemeenteraad en deze zal meenemen in het 
verdere plan.   

 
5. Rondvraag 
 Niemand heeft iets voor de rondvraag. 
 
6. Sluiting 
 Alle agendapunten zijn besproken. De voorzitter sluit de vergadering.  


